
Fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande angående utredningar på Kulla-
området

På senaste samhällsbyggnadsnämndsmötet beslöt C, M, FR och KD att inte underteckna 
den offert avseende analys av möjlig bebyggelseutveckling i Kulla-området. 

Motiveringen till beslutet:
”Eftersom samhällsbyggnadsnämnden inte har ett exploateringsavtal i området att belasta 
med denna kostnad. Strategiska beslut av denna typ ligger inte inom 
samhällsbyggnadsnämndens område utan ansvaras för av kommunstyrelsen. Nämndens 
mening är att analysen bör hänskjutas till detaljplaneprojekt” 

Oppositionen konstaterade att beslutet gör förvaltningens arbete ogörligt och saknar 
respekt för de exploatörer som fått planbesked i området. 

Kommunfullmäktige godkände den 26 april 2018 detaljplaneprogram för Kulla-området 
med tillhörande lokaliseringsutredning och samrådsredogörelse.

Den 24 november 2020 beslutade Kommunstyrelsen att prioritera detaljplanerna enligt 
följande ordning; 
6. DP Prästgårdsgärdet (SBN2015/613) 
7. DP Fjällastorp (SBN2015/614) 

Hur anser du förvaltningen och nämnden ska kunna ta fram ett underlag för att kunna 
verkställa de beslut som är tagna och de utfästelser som bl.a. du gjort till exploatörer i 
området? 
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